
 

 

【重要通告】 

有关上调港元最优惠年利率 

 

尊敬的客户: 

 

感谢您对广发证券（香港）经纪有限公司的支持和信赖。 

 

因应渣打银行(香港)有限公司于 2022 年 11 月 3 日发出有关调整港元最优惠利

率之公布，广发证券(香港)经纪有限公司拟上调港元最优惠年利率如下︰ 

 

 现行利率 调整后利率 

港元最优惠利率 

 
5.375% 5.625% 

 

上述调整同步渣打银行于 2022 年 11 月 7 日起生效。鉴于融资借贷成本有所提

升,请阁下留意结单上的利息费用调整。 

 

如有查询，请致电联络本公司客户服务部电话：4008695575/852-37191288 

  

广发证券（香港）经纪有限公司 

2022年 11月 11日 

 

  



 

 

【IMPORTANT NOTICE】 

Raise of HKD Prime Rate  

 

Dear Clients, 

 

    Thank you for your continuous support towards GF Securities (Hong Kong) 

Brokerage Limited.  

 

 In response to the announcement about the revision of Hong Kong Dollar Prime 

Rate issued by Standard Chartered Bank (HK) Limited on 3 November 2022, GF 

Securities (Hong Kong) Brokerage Limited has raised its Hong Kong Dollar Prime Rate 

as below: 

 

 Current rate Revised rate 

Hong Kong Dollar Prime Rate 5.375% 5.625% 

 

The above change would align with Standard Chartered Bank and take effect on 

7 November 2022. Accordingly, our financing cost would be raised after the above 

adjustment, and please pay attention to the new interest rate on your statement. 

 

Should you have any enquiries, please do not hesitate to contact your account 

executive or our Customer Service Department at 4008695575/852-37191288. 

 

GF Securities (Hong Kong) Brokerage Limited 

11 November 2022 

 


